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Opmerking: De doorontwikkeling van de West Friesland Academie en de Wet 

normalisering rechtspositie worden samen in een post genoemd. Wat is de samenhang 

van deze items? 

antwoord  Bij beide onderwerpen gaat het om incidentele kosten. De Westfriesland academie gaat 

om eenmalige kosten voor bedrijfsvoering. Voor wat de Wnra gaat het om eenmalige 

training (via de Westfriesland Academie) en inrichting van het personeelssysteem. 

De enige samenhang is dat de Westfriesland academie in beide zaken een rol speelt. 
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Opmerking: Diverse onderwerpen uit de Lentenota gaan over zaken die al eerder, bij de 

begroting bekend, resp. voorzienbaar konden zijn. Voorbeelden zijn het voetbalveld 

Hauwert, de gebruiksvergunningen brandveiligheid en de evaluatie van het havenbeleid. 

Waarom komen deze items nu pas naar voren? 

Antwoord De renovatie van voetbalveld Hauwert was niet voorzien in verband met de 

eigendomssituatie; deze ligt momenteel nog bij het dorpshuisbestuur. In het kader van 

de harmonisatie van de voetbalvelden én om renovatie te bewerkstelligen wordt nu 

voorgesteld het gevraagde budget bij de vaststelling van de Lentenota beschikbaar te 

stellen. 

Met betrekking tot gebruiksvergunningen brandveiligheid; de inventarisatie en met 

name conclusie kwam pas eind 2018 beschikbaar. Daarnaast heeft de provincie begin 

2019 aangekondigd dat ze een onderzoek gaan doen naar dit onderwerp en heeft onder 

andere Medemblik als pilotgemeente aangewezen. 

Met betrekking tot havenbeleid; eind 2018 is het besluit genomen om de 

verzelfstandiging van de gemeentelijke havens uit 2015 te evalueren in 2019. Dit was te 

laat om nog op te nemen in de begroting.  

3. pagina 9. 

Opmerking: Voor de afschrijvingslasten van de aangevraagde kredieten is dekking in de 

begroting aanwezig, zo wordt gemeld. Kan dit worden toegelicht? 



 

 

Antwoord Voor de kredietaanvragen openbare ruimte: 

De dekking binnen de begroting zijn de beschikbare onderhoudsbudgetten. In het 

verleden schreven wij de investeringen in 1x af van dit budget. Dat mag sinds 2017 niet 

meer, we moeten nu over de levensduur afschrijven. Dus vragen wij bij u een krediet 

aan en schrijven wij over de levensduur af en dekken dit nog steeds met het 

onderhoudsbudget. Het is een boekhoud technische exercitie. 

 

Voor de kredietaanvragen duurzaamheid: 

Door deze investeringen hebben we minder lasten voor energie en brandstof. Deze 

zetten we in als dekking voor de afschrijvingslasten. Het resterende deel 

(verduurzaming wagenpark) dekken we uit het beschikbare budget duurzaamheid. 

 

 


